



Участнику
Международной дендрохронологической конференции
РусДендро-2020
(Абакан, 7-13 сентября 2020 г.)

Уважаемый Участник!

Ситуация в России и мире, связанная с распространением коронавирусной инфекции (COVID-19), остается неблагоприятной. Сохраняется неопределенность относительно прогнозов эпидемиологической обстановки на осень 2020 года. Поэтому проведение конференции РусДендро в сентябре 2020 года может представлять опасность для здоровья ее участников. Кроме того, нет определенности со сроками открытия границ и возобновления международного транспортного сообщения, что создает практически непреодолимые препятствия для участия в конференции иностранных коллег. В связи с этим Оргкомитетом РусДендро – 2020, к сожалению, было принято решение о переносе сроков проведения Конференции на 2021 год. Вся дополнительная информация будет публиковаться на сайте Конференции.

Надеемся на ваше понимание. Ждем всех в Абакане в следующем году.

Здоровья и благополучия всем.

С уважением,
Оргкомитет РусДендро-2021



To the participant
of the International Dendrochronological Conference
RusDendro 2020
(Abakan, September 7-13, 2020)

Dear Participant!

The situation in Russia and in the world related to the spread of coronavirus infection (COVID-19) remains unfavorable. Situation regarding forecasts of the epidemiological situation for the autumn of 2020 remains uncertain. Therefore, the holding of the RusDendro conference in September 2020 may pose a threat to the health of its participants. In addition, there is no certainty with the timing of the state borders' opening and the resumption of international transportation, which creates practically insurmountable obstacles to the foreign colleagues' participation in the conference. Thereby, the Organizing Committee of RusDendro 2020, unfortunately, decided to postpone the date of the Conference to 2021. All additional information will be published on the Conference website.

We are looking forward to meet everyone in Abakan next year.

We hope for your understanding and wish health and well-being to everyone.

Best regards,
Organizing Committee of RusDendro-2021